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P l{ O,t, o K o Ł NIł xlv/20l3
zXLY zwyczajnej Sesii lłady Miasta Sanoka

VI kadencii, która oclbyła się w dniu 30.07.2013 r. od godz. 160
do gotlz. 190 w Sali llerbowci tut. Urzędu Miasta

pod przervodnictwcm Pana Jana Oklcicwicza
Przcwodnicząccgo Iłady Miasta oraz
Wiccprzcwodniczących l{ady Miasta

Pana'I'omasza Dańczyszyn^ oraz Woiciccha Wydrzyńskicgo .

Na ogolną liczbę 2J Radnyclr w XLV zrłyczajnej Ses.ji ltady Miasta Sanoka VI kadenc.ii
udział wzięło wg listy obccrrości 2l lladnyclr.

1. Babiak Rotnan
2. Bętkowski I{yszard
3, Biega.Iar-r
4. Bluj Maciej
5. Chytła Mariusz
6. C]hrobak Andrzcj
7, Dańczysz5ln'l'omasz
8. Daszyk Zbigniew
9. Drwięga Kazimtęrz
l0. Drwięga Maciej
1 1. I(rynicki .lozc1'
1 2. l,ewandowski I)iotr
13. Lisowska l-eresa
14. Najsarel< Rober1
15. Oberc Maria
16. Okleje wicza .lan
1 7. Pruchnicki Wojciech
l8. Rl,niak Adar-r'

1 9.'fl,rnoczko lJcnryka
20. Wozniczak Ł.ukasz
21. Wydrzyński Wojcicch

P rzewo clni c ząc1l /,al,,l,ądo w l{ad D z ie lni c obecni
VI kadencji,

1. Czerwiński Zbigniew
2. Oryszczyn Stanisław
3. Osękowski Marian
4. Piegdori Woicicclr
5. I'odulka Franciszck
6. Pytlowany lldwarcl
7. Szul l(rzyszlo1-

na XLV zw _slczajnej Sesji Racly Miasta Sanoka

- Rada Dzielnicy
- Rada Dzielnicy
- Rada Dzielnicy
- I{ada Dzielnicy
- Rada Dzielnicy
- Ilada l)zielnicy
- I{ada l)zie lnicy

Posada
I]łonie
Wojtorł,stwo
Olchowcc
ZaIorze
Dąbrówka
Sr(;dmicście

Polradto rv XLV zw,l,cza.jnc.j Sesli Ilady Miasla Sarrt;ka ł-rdział wzięli: Zastępca []urmistrza Pan
Ziemowit I orowczak, Sekrctarz Miasta Pan Waldenar Oclr. Pracorvnik Ilcł-eratu Księgotvości
Budzetorł,ej Pani Kalarzyna l}iałas, Naczelrrik Wydziału Geodez.ii, Architcktury i Planowania
Przestrzcnnego Pani Marta Kopacz, Naczelnik Wydziału llozwoju Miasta Pan Konrad Białas,
Dyrektor Micjskiego Ośrodka Ponrocy Społcczne.j w Sanclku I'an Andrzej l{ychlicki.



Ad. 1.

otwarcic sesii.

Prowadzący posicdzcnic Pan Jarr Oklejcwicz - otworzył XLV zwycz,alną Sesję Rady Miasta
Sanoka. Powitał On Wysoką Radę. Zastępcę Burmistrza. Sekretarza Miasta, przedstawicieli
Rad Dzielnic, przcdstawicieli prasy oraz wszystkiclr obecnych na Sesji Rady.

Na podstawic listy obccności stwicrdził. ze na sali obrad.jest odpowicdr"ria ilość l{adnych clcl

pcldcj rnorł,ania prawomocnyclr uclrwał.

Ad.2,
powolanic sckrct:rrza scs ii.

Prowadzący posicdzcnie Pan .Ian Ol<lc.jcr,vicz powołał sckrctarza Sesji. ktorym został I{adn.v

Pan Zbignicrv Daszl,k.

Ad.3.
zapoznanie lładv z porzatllricm obrad.

Prowadzący posicdzenie Pan Jan Okleiewicz poinlbrmował. zc program Scsji został Radnynr
dostarczony.

porzadkiem obrad;

]. Otwarcic obrad.
2. Pow,ołanie se krctarza se s.ii.

3. /.apoz,nanl,e l{ady z porząclkiem obrad.
4. In lbrlni,ic.i a })rzcwoclniczącc_tlo o złozonych interpe lac.j ach,

5 . S prawozclarri e I( orn i s.j i l, d l,iał a|no śc i nl i ęciz1" scs.j alrr i.

6. Sprawozdanic I]urmis a: l a,l, d,t)ałalności między scs.j ar-rr i.

1. I{ozpatrzcnic wniosku l]urmislrza Miasta dot. zmiany r-rclrwały budzetowej na rok
20l3. z ewelrtualnym podjęcicm uchwały w tej sprarł,ie.

8, Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie zmiany wieloletniej prognozy

lirransowej miasta Sanoka, z cwentualnym podjęcietlr uclrwały w tej sprawie.
9. I{ozpatrzenie wniosku l]urmistrza Miasta w sprawie wyrazenia zgody na przystąpienic

do realizacji projektu pod nazwą ..l'ermomoclernizac.ia budynkow uzyteczności
publiczrrej ,vv Sanoku" l złożcnte wniosku o jego dollnansowanie ze środkow
Mechanizmu Finansowcgo Europcjskicgo Obszaru Gospodarc,zego oraz w sprawie
z,abezpiecz,enia środkow niezbędnych na realizacjt projektu w przypadku jego

umieszczenia na liście rankingowc.i i otrzymania decyzji o przyznaniu
dof-tnansowanla, z ewentualnym podjęciem r-rchwały lv tej sprawie.

10. Rozpatrzenie wniosku l]urrrristrza Miasta w sprawie wyrazenia zgocly na zaciągnięcie
zoborł,iązallia llnansowego na realizację projektu sl,slcmowcgo pod nazwą ..Czas na

aktywność w Grrrinic Mic.jskiej Sanok" na lata ż014 2015, z cwcntualnym
podjęcicm ucl-rwały w tcj sprawie .

l 1. I{ozpatrzenie wniosku l]urrnistrza Miasla lv sprawie zmiany uchwały o przystzpienir-l

do sporządzenia lII zmian.v ..Str_rdiurrr uwarunkowali i kierunkow zagospodarowania
przestrzennego m. Sanoka", z ewentualnynr pod.ięciem uchwały w tej sprawie.



l2. Rozpatrzenic wniosku Burmistrza Miasta w sprawie z,tniany uchwały o przystąpienir,r
do sporządz,enlaMP/,P terenu połozonego w dzielnicy Olchowce m, Sarroka o nazwie
,.Nad Sanem II". z ewęI,ttr-ralnym podjęcicm urchwały w tej sprawie.

13, Rozpatrzenie wniosku Rurmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze
bezprzctargowej nieruclronrości stanowiące.j własność Gminy Miasla Sarroka
połozone.j w Sanoku przy ul. Lisowskiego ozllaczol,}c.j u, ewidenc"ii gruntow jako
działka nr 18_5/23 o pow. 0.0231ha,z, ewentualnynr pocljęcicnr Llchwały w tc.j sprawic.

14. I{ozpatrzcnie wnitlsku }]urnlistrza Miasta u1 sprawie sprzedaz1, w droclzc przetargu
nieruclroności stanowiąccj własritlść Gniny Miasta Sanoka połozonej w Sanoku przy,

r,rl. Szczr-rdliki. clzllaczcltrcj tt cwiderrc.|i gruntorł, jako clziałka nr 2514 o pow. 0.0626
ha, z ewcntualnym pocl,jęciem uchrł,ały w lej sprawic.

15. Rozpatrzenie rł,niosku Burmistrzir Miasta w sprawie zmiany nazwy ulicy drogi
grninncj nir tcrcnic l)zielr'icy Srodmieście w Sanoku. z ewentualnym pod.ięciem
r,rchwały w te.i sprawie.

16. I{ozpatrzenie w,niosku i]urmistrza Miasta dot. zmiany r-rclrwały w sprawie zasad
sprzcclaż,y lokali micszkalnych stanowiących wlasrrość Gminy Miasta Sanoka.
z ewentualnym podjęcienr uchwały w te.i sprawie.

17, I{ozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta Sanoka dot. zmiany uclrwały w sprawie
określenia ogoinych zasad udzielania bonil'rkat przy sprzedazy lokali mieszkalnl,ch
stanow-iących zastib mieszkaniow1, Grłiny Miasta Sanoka. z ewctrtualnym podjęcien
uchrł,ały w te.j sprarvie.

1 8. Intcrpclacjc.
19. Wolrrc wniosku i zapytania.
20. 7,amknięcic obracl scs.j i.

Radny Pan Andrzej Chrobak zaproponował. aby o gcldz. 17.00 minulą ciszy Llc,zclc
powstańców warszawskich.

Propozycj a zo stała zaakc cplcl w ana pr 7,e,z radnyc 1r.

Nie rvniesiono więcej uwag i ,l,asLrzc,żęń do porządktr obrad.

Ad.4.
Informacia przcwodniczacego o zlożonvch internelaciach.

Prowadzącv posiedzenie Pan.Ian Oklejew,icz odczytał interpelac.ię,l.ł<:ż,onąprzc7, I{adncgo
I{onrana Babiaka i l{adncgo Wo.jci.^clra I'ruclrnickicgo (ir'tcrpclac.ja stanowi załącznik <1o

protokołu).

Ad.5.
sprawozdanic komisii z dzialalności miedzy sesiami.

Komisja F'inansorvo - Gospodarcza - spotkała się raz pomiędzy sesjanri, było to wspólne
posiedzenie z Komis.ją Infiastrrrktury Miejskie.j i Komis.ją Ochrony Srodowiska i Porząciku
Publiczncgo, na ktoryn omowiortc zostały projekty r-rchwał zawarte w porządku obrad sesji.

Komis.ia Infrastruktury Mieiskicj - w okrcsie między sesjami odbyła jedno spotkanie na,
ktorym zaopiniowatro projekty uchwał będące w porząclku obrad sesji, jak rowniez
rozpatrzono szereg wniosków.



Komisja Oślł,iaty, Kultury, Sportu i 1'urystyki - nie obraclowała w okresie między
sesjami.

Komisja Ochrony Śrtldowiska i l'orządl<u l)ubliczncgo - r,v okrcsic nliędzy scs.jalni oclby"ła

.jedno wspolnc posieclzenic z i(orlisją l;inansciwą Gospoclafc7L| l l(onrisją Inli,astruktury
Micjskic.i. na ktorym omawiane były pro.jekty uchwał zawarte rv porządku obrad se sji.

Komisia Zdrowia i l)omocy Spoleczncj - nie obradclwała rv okrcsic między scsjami,

Komisja Rervizyjna - nic obradowała w okresic rrriędzy sesjarli.

Ad.6.
spralvozdanie l}urmistrza z dzialalności miedzy scsiami.

W imicnir-r Burmistrza Miasla sprawozclanie przcdstarvił Zastępca l]urnristrza Pan Zicmorł,it
l]orowczak.
[Jurnristrz Miasta w, okresic sprawozdawczym wydał 23 ,zarz,ącl,zenla (Sprawozdanie
z wydanycl' l,arz,ądzcń stanowi ,l,ałącz,nlk do protokołu).
Sprawozdantc z, reali,l,ac"ji lJchwał l{ady Miasta za II kwalrał 2()13 r, stanowi załączłrik do
prottlkołu.

2 czcrrvca Pan I]urnrislrz uczcstniczył w wojewodzi<ic.j rvystawic psow. zorganizowancj jr_rz

po rL],7, drugi rv Sanoku pr7,cz l)olski 7.wią,zek Kyrrologiczlry. ktorcj to organizacji dziękLrje .

IJurmistrz jcdnocześrric inlorrrruje Państwa l{adnych. że pianujcmy re.icstrację psów w Sanoku
poprzez czipowanic, Apclują o to samo właściciele, sanockic 'l'owarzystwo Opieki nad
'lwterz,ęl,ami. przede wszystkim jednak .jest to stanclard dla polskich miast, co pomaga
w egzekwowaniu iokalnyclr poclatków za psy,

4 czerwca - Po raz kolejrry przebywała u nas pani Teresa Woil.s, ktora wieloma swoimi
gestami wspomaga sanocką słuzbę zdrowia oraz hospicjunr i Dorł Inu,alidy.

5 czctwca Pan l]urmistrz uczcstniczył w obcl-roclach 20 lecia l{zeszowskiej Agencji
Rozwoju llcgionalncgo. orgarrizac.ji rł,spomaga"jąccj podkarpackie sirmorządy w działaniach
proln oc y.j ny,ch. pozys k i watt,l i l_t śrrlcl kow. cltlradztrvi e. itp.

6 czcrwca Srł,o.i "ir,łbileltsz obchodziła kolcjna sanocka lirma lałoż,ona początkicm lat 90. '1-o

,znana hurtownia i sicć sklcporł, ..Bajka". f-lrma rodzilrna, ktora clziałalnośc swą koncentru.je
zarćlwno lv Sirnoku, jak i w rcgiorlie.

J czcrwca Wspolrric z Państwenr lladnymi uczestniczyliśrrry rł,dorocznym rozdirniu nagród:
I{ady Miasta Sanoka, I{e gior-ralnej lzby Gospodarczej i Burmistrza Miasta Sanoka.
Przekazaliśmy wyrazy poclziękowania i szacunku dla wyroznionych.

1ż c,zerwca - Pan Burmistrz uczestniczył w jubileuszu Szkoły Podstawowej Nr 3 w dziclr"ricy
Posacla. 'I'a placowka, choc w nowym budynku lunkcjonr-rje 30 lat. .iest kontl,nuatorką
znaczn|e starsze.i szkoły na Posadzic. Dziś osiąga jedne ,z nallepszyclr wyników, nauczania
w całym rnieście.

W związku z wiclorna sugcstianri nlieszkańców połr-rciniowcj części clziclnicy Olchowce. Pan
Ilurnristrz ponownic zorganizor,vał spotkanie mającc na cclu nakreślerli,-, strate-gii



planistycznej rł, tc.i clziclrlicy. oclstępr,rjące w ctbkcic od planow lokalizacji tanr arcałow
przenysłowych. Zgodrric z sugestią większości lr-ricszkańców przystąpirrry do opructlrłania
nowego planu pocl budou,nictwcl micszkanir)wc w w,crsji przcgłosowanc,l przcl, micszkaticór,v.

13 czerwca 'Vlraz, z, l]urmistrzcm, Wydziałenr liinansowylll. Prezcsanri i l)yrektorani
naszych jednostek, uczestniczyliśmy w prezentacji auclytr-r linansowego, opracowanego dla
naszego nriasta. I]urnlistl,z praglrie powiadomić. ż,e dcl końca sierpnia zaprezentorvana
zclstanic wersja aneksow-ana i rł,tcdy sprobujerrry Państwu przedstawić mozliwości budzetu.
plany i perspcktywy oraz Ibrnruły prawne pozrł,alające na realizacjc inwestycji w innyclr
tncchaniznrach.

17 czerwca - Pan Burmistrz ucze stniczył w walnym zr:braniu w SPGI(, podczas ktclre go
podsumowaliśny |unkcjonowanie społki za rok 20lr2,

23 czerwca Wraz z l)ancm Burmistrzem i wiceprezcsem SPGK wzięliśmy uclztał
w Biesiadzie za Sant-lll z()rgal-}izowancj prz,cz,Sz,kołę Poclstaw,ową Nr 6 ora,z ()chotniczą Straz
Pozarną. Wzięliśmy" takż,c vc|,l)ał rł, panelu ciyskusyjnyn. podczas kttlrcgo wl,jaśniliśrn1,
rrricszkaticclrn dziclnic},. na czvnr polcga lurlkc.|onowatric ltstarv1, o utrzynraniu czystości
i porządkr-r w gmitlach po l lipca. a takzc jak pol,vinna przcbicgać zbiorka odpadow
w dzielnicy i mieście.

24 cz,erwca -- Podsunowaliśnry pracę SPGM. Mowiliśrrry o problcmach. trudnościach. a lak,żę

nakreśliliśmy. .1akie oczekiwania nusimy postawić społce rł, zmieniającej się rzeczywistości
gospodarki mieszkaniowcj. a takzc kicrunki rozwoju, którc dałyby szansc lla dalsze
funkc.j onowanie społki.

ż5 czerwca Pan l]urnristrza przcbywała w Ministcrstwic Sportrr i }'olskim Z,wią,zktl
Motorowym na spotkaniu dotyczącyrn powicl,zcnia po ra7. kolcjny naszclnu trriastu

i wojewodztwu organizac"ji inrprezy ,I.wlązanej z Ice Spcedway'cm na styczeń przyszłego
roku. Inlormacja o randze imprczy lł,ramach I'ucharu Swiata i tzw, teamórł,, ktore rniałby za
zadanie uatrakcl,jnic zawody i dyscyplinę. Polska otrzyma z (}enerł,v do końca sicrpnia.

9 lipca --I)o tar, picrwszv \Ą llas./,)m micścic przcbyu,ali z całodzienną rviz.ytą przcclstawiciclc
Polsko Brytl,jskic,j lzby lIandlowe,.i. Po zcbraniu ogcilr-i,vm w- ltrzęclzic przedstarviliśrny
wybrane sanockic zakłacly. w tym: Autosan. Ciarko. IIcrb i Auttonłct. Pokłosicm tcgtl
spotkania jest juz nakrcślony kierunek poszukirł,ania inwcstorów na tereny inwcstycyjr.e
zrł,iązanc l. branżą hotelową i r-rsługową. Następrrc spotkanic Izby w Sanoku ro7,szcfznnę
zostani e o przcclstawic iclc sanock ie.j I{e gionalnej Izb1, Gospodarcze.i.

oddaliśmi, dwie waznc itlwcstycjc, a więc plac św, Michała z sąsicdninri ulicarrri i parking
piętrowy, Przcd natni klika waznych, wspólnych dccyzji, ktore docelowo powinny
uspraw,niać funkc.jonowanie tei części śródmieścia po kątcm parkowania. jak i ruchu
kołorvego. Oczyrł,iście, jak zawszc po rcalizacji irrwcstycji pojawiają się kweslie ,lwlą/,anę

z koniecznością wykonywania poprawek. 'l'ak .iest na parkirrgu. Llchwałą Rady Miasta
opracr,rjerny nową strclĘ parkowania, Nakrcśli ona, w ktorynr rniejscu powinny stanąć
parkometry, co stanic się jr-rż we w-rzcśniu, a mieszkaricy ulic Wałorł,a. Kazimicrza Wielkiego
i Piłsrrdskicgo dowicdzą się. gdzie bęclą mogli parkowac. czy będą nrogli w-ykr,rpvwać
popołudniorł,o llocnc abonamcnty rra parkingu. a lakże czv wvuctlcrr.tjcrny dodalkorł,e
miejsca parkingorł,c r,,n, k,nvartalc prze bie gr-r wrł,. ulic.



17 lipca , zarórł,no na portalu internetowyrn, jak i w innyclr publikatorach ukazał się list
otlvarty sanockicgo lluchu Narodowcgo, który kompletnie podwaza zasadność gospodarki
w różnych aspcktach lunkcjonowania nriasta. W liście tym czytamy na temat błędow
Burmistrza. I{ady Miasta, a treści te jednoznacznle, w, naszylll roztttnictrilt i na szczęście
szerokiej glupy mieszkańców, świadczą o kompletnym braku orientacji, jztk i ,zrozumienia

szeroko pojętego życia miasta. IJurmistrz spotkał się z jednyrn z, przedslawicieli te.i

orgarrizacji, któremu starał się przcclstawić swo.j pogtąd, Nicstety. poskutkowało tcl

zbicranicm poclpisów .jcszcrr nic lvictl1,. czego clot.vczącl,ch, Wvsoka l{aclo. źie się dzieje.
że młoclych lLrclzi. inspiratorz1, tych działań nie ukicrunkowLrją lla l,}()7y1\ \\,l1c ./.aiillgźiz()\\,lll1ic
się lv zvcic trriastit. a jcclyrric. krcśląc katastrol-rcznc wiz.jc clla Sanoka. narzuca.iąlym młocll,nr
ludzionl srvoj skra.illic sr-rbiekt,vwn}, pogląd. Szkoda. barclzo załujcrny,. zc młodziez. ktorą
porvinno się zachęc;rć do optymisll,czncqo spo_jrzellia na prl,ys,l,łrlśc. ,laraża się komplctnym
clefctvzmem, ni enawi śc ią, czarnor,vidztwcm i znicchęceni et-n .

26 |ipca - Jak juz infbrrrrowaliśmy, Sanok w stratcgii wojewodztr,va został jednym z kilku
rnie'jskich ośrodkow Iunkcjonalnych. Następstwem te.j clccyzji będą większe mozliwości dla
nas i dla miejscowclści tej części województwa,. l,agt:rza. Gminy Wiejskicj Sanok. Ustrzyk,
l-eska czy Komańczy. sięgarria po środki, Dlatcgo też, .1uż, dzisiai zachęcatny burnristrzów
i wójtow do włączania się w naszc wspolnc pornysły i wspólne startowanic o dttzc środki.
I)owinny być onc wydatkolvane w 3 grr-rpach: inwcstyc.ic konlr,rnikacy-ine. sportowe
irckreacy.jnc. c7,y chociazby gospodarki śrnicciowcj. .Icst już, akceptac.ja sąsicdnich
samorządow, a przcd nami truclna walka o nowc mozliwości, w nowym rozclaniu trnijnym.
.Icden ,z tych punktów dolyczy dollnansowania na strategiczne dla wo.je wództwa programy,
o ktorc walczytn\,. czyli l'odkarpackic Ccntrullr Sporlow 7i,,li611,ych, gdzie po sanockic.j
stronie r,vnioskorvać porł,inIliśnl1,o zaclaszcnic torlt loclorł,cgcl. lociorvisko trct-litlr:orrc illorr,ą
inf l,astruktr-rrę. '1,agór,l, o nrildcrtlizac.ię skoczt-li narciarsk ich. Lcsko o rcakty,wac.ję
izorganiz.clrvanic tras biatlorior,vych. a tJstrzyl<i o narciarstwo alpcjskic. I{ownicz chcctlly
przcdstawic rrr.in. pro.ickt rozrvojlt transportll w naszyln podrcgionic z wl,korzl,stanicnr
transportu kolejowcgo, a takźc intcrtnoclalnynr połączcllictn transportu kolc.jowe go
i autobusowcgtl w-e w,szystkich naszych gminach wpisanych c1o miejskich obszarów
lunkcjonalnych. a takze w grrrinie l(omańcza, ()1szanica i Ustrzyki Dolne.

Wysoka Rado, w ostatni piątek została podpisana przez naszą społkę Galeria Sanok Llmowa
z wykonawcą ktorym zostało Krośnieńskiego Przedsiębiorstwo Br:c]owlanc. Pragnę Państwa
poinfbrrnowac, ,że zarówno zarz,ąd^ jak i rada nadz,orc,l,a zwarli w umclwie z wykonawcą
zapisy. zc do końca gruclnia oclclany zostanic obie kt w stanie sllrow},m, zaś .jvŻ po rozpoczęcir-t
budowy !v sierpniu zgłosztlt-iy zostanie wniosek o pclzwolcnie na budowę odrębnym
dokunlcntern podzicrrlnego tunclu. Wykorrawca głowny. jak zadeklarował, zgodnie zresztą
z sugestią Pana Burtllistrza i zapisclll protokolarnym wielr,r posicdzcń. że prz5l budowie
,taangaż,ttle lokalnych poclrł,yl<onaw-ców. jak rórvnicz matcriały pochoclzącc z iokalnl,ch
zakładorv. l]udou,a porł,it-lt,lił ro7,poc/,ąc się rv ciągu rra.jblizsz_vch 2 tygcldni. w tej cIlwili jest
przekazywant, pl ac bttdorł,y.

Ad.7.
Iłozpatrzcnic wniosku l}urmistrza Miasta dot. zmiany uclrlvaly budżctolvci na rok 2013.
z cwentualnym podięcicm uclrlvały lv tei sprawic.

Pracownik Rel'eratu Księgowości Budzetowe.j Pani Katarzyna Białas poinformow-ała, że
projekt uchwały zmieniający uclrwałę budzetową na rok 2013 jest szostą znrianą w, tym roku.



W uchwale dokorruje się zmniejszenia dochodorł, budzetowyoh o kwotę 1.052.382 zł.
w następujących pozycjach planu finansowego:
- rł, Dziaie 720 Inforrnatyka, Iłozd,l,iał 7ż095 Pozoslała działalrrość, ,zmniejsza się środki
pomocowe przewidziane na realizację projektów ogółern o kwotę 482.918 zł., w tym 1L)].730
zł. na projekcie ..Przecilvdziałanic wykluczeniu cyfrowelnu na teretlie miasta Sanoka".
285.188 zł. na pro.jekcie PSeAP. Powl,ższa zmlana wynika ze ztniany harnronogramów
tinansowych real izol.ł,anyc lT proj ektow.
- w Dziale 756 Dochody od osób prawnyclr, osób l1,zycznych i innych jednostek
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatkt zwt,iyz.ane z tch poborem. I{ozdział 75621
lJdziały gmin w-podatkach stanowiącyclr dochod budzetu państwa, dokonr-rje się zmnie.jszania
o kwotę 569.464 zł. Jest to zmnic.jszcrlic zwitlzanc ze ztlrniejszenierr' wkładów własnych do
w/w projektorł,.
W pkt. 4 uclrrvał_v zwiększa się dochod1, budzctowc o kwolę 86.473 zł. w rraslępt4ąc1,,ch

pozycjach:
- w l)zialc 600'[ransport o łączl-tość, I{ozdział 60016l)rogi pr,rblicznc gminne o 44.473 zł.,
jest to zwiększenie śrocikow, pomocowyclr na pro.iekt ,.Poprawa atrakcyjności turvstyczncj
miasta Sanoka popr,żcz rcnowację polichromii w koście ie przyklasztornym o.o.
}rranciszkanów oraz budowę wielopoziomowego parkingu"
- w Dziale 921 l(ultura i ochrona dziedzictwa narodowcgo. Rozdział 92116 Biblioteki
dokorruje się zwiększenia o 42.000 zł. dotacji dla Miejskiej Biblioteki Publicznej, która
wvnika ,z zawartego porozLllntenia z Powiatem Sanockim w sprawic powicrzenia Gnrinie
Miasta Sanoka z,adań w zakrcsie prowadzenia Biblioteki Powiatowej. 1'a znliana zostaje
uwzględniona w załączntku nr l do uchwały budzctowej okrcślającynr plan dotacji
uclzie lanych z budzetu państwa i odpowieclrri zapis znajduje się w pkt, 8 projektu uchwały.
W pkt, 5 pro.jekttr uchlvały budzctowej zmniejsz,a się wydatki budzetor.ve o kwolę
1.052.382 zł. w Dziale 7żO Intbrmatyka, I{ozdział 72095 na następujących proje ktach:
- Przeciwdziałanię wyklr,rczenir-r c_vti,orvemu na terenie miasta Sanoka 694.L)06 zł.. kwota ta

uw,zględnia równiez zmnic-iszenic wkładu rł,łasnego w wl,sokoścj 197,116 r,ł,

- PScAP I'odkarpaclti Systcr"n c-Administrac.ji PLrbliczne.j o 357.476 zł. w tym wkład
własny, ]ż"288 zł.
Zmniejszenie wkładorł, własnych pomniejszają plan udziałow w podatku doclroclowym od

osób fizycznych tra ogolną kwotę 569.464 zł.
W pkt. 6 uchwały następujc zwiększenie wydatków budzclowych o kwotę 8f].473 zł., co jest

analogicznynr zwiększcniem w odniesieniu do dochodow budzetowych tj. zwiększenie
rvydatków na projekcie parkingu wielopoziomowego o 44.473 zł. ota,z zwiększenie dotacji dla
Miejskie.i Biblioteki l'r-rblicznej o 42.000 zł.
W pkt. 7 trclrwały dokorru.je się przeniesicń wydatkow budzetowych polegających na

znrnie.jszeniu wydatków r,v Dzialc 801 Oświata i wychowanie, Rozdział 80i10 Gimrrazja
o kwotę 3.000 z,ł. z przeztraczcniem tych środków na l(omisje egzanrinacyjne powołane do
przeprowadzcnia postępowania egzaminacy.inego o nadanie sloplria awanstl zawodowego
nauczl,ciela,

Kolnisja l,-inansowcl (iospodarcza pozyll rvllic zaopiniowała projckt przedmicltorł,cj

uchrł,ały,

Prowacizący posiedzenie l)an .Ian Oklejerł,icz otworzył dyskLrs.ię tv tym pr-rnkcie.

I{adny Pan Wojcieclr Prr.rchnicki zwrócił się z pytaniem do1. zwiększcnia budzetu o kwotę
44.4]3 zł. pochodzącął,c śroclkorł, unijnych, czy je st to dotacja za parking w całości czy tylko
rv części?



Pracor.vnik l{eferatr-r Księgorł,ości []urdżetowc.j I'arTi l(alarzyria t]iałas odpo,,vicdziała, żejest to
zwiększenie środkorv pomocowych na projckcic garazu rł,iclopoziomowego wynikające
z,Iego, ze taktura za roboty z roku 2012 została zapłacona z planu śroclkow pomocowych
przcwidzianych na 2013 r. W roku 2013 na koniec II kwartału Grrrina Miasta Sanoka
otrzymała wszystkich środkow r-rnijnych w wysokości 706.]1ż,80 z,ł.

Nie było więcej clrętnyclr do zabrania głosu w związku z czym prowa<lzący posiedzenie Par-l

.Ian OkiejewlczzamknS dyskusję w tym punkcie i przystąpił do oclczytania projektu uchrł,ały
dot, zmiany uchwały btrclzetowej na rok 2013.

I)o odczl,tanej uchr.vały l{adni nic wnosili uwag i zaslrl,gż,cń.

'/,a prz,y.lęcierrr [JcI,iwał1, Nr Xl,Vl312l13 głosow,ało 1.5 l{aclnvch. głosów przccir,vnych nic
bvło. 5 T{adnl,clr w,strzymałtl się od głtlsu.

[1chlvala została podiętrr.

Ad.8.
lłozpatrzcnic wniosku l}urmistrza Miasta w sprawic zmiany wieloletniei prognozy
linansowci miasta Sanoka. z cwentualnym podięcicm uchwaly w tci sprawic.

Pracownik l{ef-eratu Księgowości Budzetowej Pani Kalarzyna }]iałas poinlbrmowała, że
projckt r-lchwały w sprawie zmiany wieloletnie.j prognozy finansowej tniasta Sanoka.jes1 piątą
zmianą WPF ujętych tam przedsięwzięć w tym roku. Zmiana WPll jest podyktowana i wiąze
się bezpośrednio ze zmianą uchwały budzctowej. Korekta wielolclnicj prognozy finansowej
uwzględnia rowniez znrianę budzetu dokonaną 'Larządzentem nr 60 lJurmistrza Miasta
Sanoka z. clnla 28 czerw,ca br. W wyniku ztnian ujętych w projekcie uchwały i w/w
z,arz,ąclzrtliu ulcgają ztnianic następr,rjącc pozycjc prognozv tinalrsowej:
- dtlchod.v ogółcm zrnnic,jszają się o kwotę 9ż2.103 zł., r,r,tynl dclclrociy biczącc zmrlicjsza.ją
się o kwotę 6t] 1.9f]ft zł. W ralllach tcj kwot1,, następuje korckta plzrnu śrtlclków pomocorł,l,ch
na pro.jekcic ..Przccirł,działanic rvykluczcniu cyliowcmu na tcrcnic miasta Sanoka" 19].730
zł.. zmniejszenic planu clochocl(lw z tytułu udziału w podatku clochodowynr osob flzycznych
569.464 zł. Wiąze się 10 zc zmniejszeniem wkładow własnych w wyniku korekty
harmonogramu projektu wykluczenie cyliowe i PSeAP.
- zwiększeniem następujc doclrodow-biezących o 85,206 ,z,ł. w zwllęku ze zwiększenie planu
dotacji w rozdztale 85206 oraz wprowadzenie dotacii z Powiatu Sanockiego dla Mie.iskiej
I]iblioteki Publicznej o 42.000 zł.
- dochody majątkowe znrniejszają się ogołern o kwotę 240.715 zł. w związkr_l ze
zmniejszeniern planu dotacji na realizację projektu PSeAP 285.188 zł,. zrł,iększeniem planu
środków pomocowych na rcalizację projektu ..Poprawa atralrcl,jności turystycznej miasta
Sanoka popt7s7. renowację polichromii w kościele prz.yklasztornynr o.o, lrranciszkanór.ł, oraz
budowę wielopoziomowego parkingu" o 44.4]3 z,ł.

- w,ydatki ogółenr zmrricjszajzl.się o kwotę 922.103 z},,w tyrrr wyclatki biezące zmnicjszająsię
o kwotę 609.700 zł. w wyrriki-r zmniejszenia środkow,na realizac.ję projektu przcciwdziałanle
r,il,k l uczcrriu cyliowetl lt

- dokonujc się rownicż,z,w,tększenie wydatkow biczących o tt5.206 z,ł. r.ł,związku ze
zwiększcniet-n zadania rcalizorł,anego z tytułr-r dotacji z budZctu państrł,a o 43.206 zł., oraz
zwiększc1,1ie planr-r dotacji dla Miejskiej Bibliotcki Publicznej o 42.001,1,ł.



- dokonuje się zmiany lirnitu wydatkow bicżących w ten sposób. że na przedsięwzięcitr
przccirł,działanie wyklltczeniu cytiowenu w roku 2013 znrnicjsza się wydatki o kwotę
694.9a6 zł. l, przesuwa się jc do realizacji na rok 2014. Zntana ta wynika ,ze zmiany
harmonogramu l'tnansowania projektu. Pierwotnie zakłaclano, zc w roku 2013 zostaną
poniesione koszty odtworzenia zakupionego sprzętu komputerowego. rł, w)rniku iednak
przedłuzenia ternrinu rcalizacji pro.jektr.l pociyktorł,anego względarrri l'inansow.vmi koszty
odtw-orzenia zostały przcniesione tra rok następny
- wydatki rna.jąlkowe znlric"jsza.ją się ogółem o kwotę 3i3.003 l,ł. ntl ktorą skłacla się
zmniejszenie wy,datko\Ą/ na projekcie PScAP o 357.1]6 l,ł. ora,l, zw,iększerrie wydatkórł,
o 44.473 zł. na pro.jckcie ..Poprawa atrakcyjności turvstyczncj miasla Sanoka poprzę7,
renowację polichronrii w kościcle przyklasztornyrrr o.o. łiranciszkanow ora,z budorł,ę
wielopoziol1lo\vego parkinpu"
- dokor.uje się zmiany lirnitu rłydatkow nra.jątkowyclr na przcdsięwzięciach PScAP. w roku
2013 zmniejsza się 1i*i1 1i,ydatków o krł,otę 357.476 zł., w,roktr 2014 zwiększa się limit
wydatków o 461.613 zł. Zmiana ta wynika ze ,zmiany lrarmonogramur projektu. który wiąze
się z zgłaszanymi odwołarriarni do SIFS i do wyboru ot-erty na generalnego wykonawcę
danego projektu
- dokonuje się zrniany na przedsięwzięcitl budowa rł,ielopozionrowego parkingu, zwiększa się
lirnit wydatków w roku 20l3 o kwotę 44.473 zł. w wynikr,r przeniesienia części wydatków
z roku 201ż na rok biezący.
I(woty przyclroclów, rozchodorł, długu oraz w),nik budzctr-r nic Lrlega.|ą ztnianic. Spełnionc
i zachowanc zosta.ją wszystkie r,vskazniki zadłuzcnia i spłaty dłr,rgorv wynikające z, arl. 169
i 243 ustarł.y o 1'inansach publiczr'ycl' ,

I(omisja liinansowc;
uchwałv.

Ciospociarcza pozylywnic zaopiniorvała pro_jckt przednliolowcj

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Okle.jewicz otrvorzył dyskr_rsię w tym punkcic.

I{aciłl,v Pan Wojcieclr Prucl"rnicki zwrcicił się pytanictrl, na jaką kwotę na dzień 1 lipca r-rclało

się w roku biezącym sprze dać rnajątelr? Dodał, że rożntca niędzy docl'odami biezącymi
a wydatkarni jest ujemna a to 7.nac7,y. ze wskaźnik jest nie zachowany co skutkować moze
wprowadzcniem zarządu komisaryczncgo,

Zastępca Burmistrza Pan Zienrorł,it l]orowczak poinfbrnrował, żc do 30 czerwca z,aIpołrocze
sprzedaż,.jest lł,wysokości 15.7% planu. czyli ok. 1.5 mln, z,ł. W te.j chwili ur'starłionc są
nieruchomości na sprl,cda,ż. za kwotę prarł,ie dr.ł.ukrolnic przckrac,llt.jącą plan, czyli 9,600,000
zł." ponrimo tego praktycznic przy zcfowym ruchu w-obrocic nieruchcll-nościanri. żaclna z tyclr
nierltcl-iolności nie zrra,jduic nabywciirł,. .ledy"nc co dobrzc l'i-lrrkcjonr-rje zc sprzcclazy to .jest
sprz,eclaż, micszkari. alc si1 sprzcciarviillc bczprzctargorł,cl na_jenlcon. a takzc pojed,vrrcze
działki głownie na poprawę zagospodarowania.

Nie było więcej clrętnych do zabrania głosu rł, związku z cz:/m prowadzący posiedzenie Pan
Jan Okie.iewlcz zamknął dysl<usję w tym punkcic i przystąpił do odczytania pro.iektu uchwały
w sprarvic zmiany wiclolctrriej plogllozy linansolvej nriasta Sanoka.

I)o odczytanej r,rchwały llacini nie wnosili uwag i zastrzcżcń.

/,a przyjęciem [Jchu,ały Nr Xl,V1373l13 głosowało 14 l{adnych, 2 l{adnych było przcciw,
4 l{adnych wstrzymało się od głosu.



Uchwała zostala podjęta.

Ad.9.
Iłozpatrzenie lvniosku l}urmistrza Miasta w sprawic wyrażcnia zgody na przystapicnie
do rcalizacii proicktu pod nazlvą..'I'crmomodcrnizacia budynków użytcczności
rlub|icznei w sanoku" i złożcnie lvniosku o icgo dolinansowanic zc środków
Mcchanizmu F'inansowego liuropeiskicgo Otlszaru Gospoclarczcgo tlraz w sprar,vie
zabczpicczenia środków niczbcdnyclr na re alizacii proicktu w przypadku iego
umieszczcnia na liścic rankingowei i otrzymania dccyzii o przyznaniu dolinansowania.
z ewcntualnym podięciem uclrwały w tci sprawic.

Naczelnik Wydziału Rozrł,oju Miasta Pan Konrad l]iałas poinformował. ż,ę pojawiały się
pieniądze zMęchanlzmu Norwcskiego na działania w zakresic termomodernizac.ji bł_rdynkorv
uzyteczności publicznej, są to obickty obcjmujące placówki edukacyjrle. sportowc. łącznie
z budynkami administracji samorządowej. Dla naszego pro.jcktu zakres rzeczowy przewidr,rje
termonrodernizację Szkoły Podstawowej Nr 1 zlokaltzowanej przy Ai. Szwajcarii,
Samorządowego Przedszkola Publicznego Nr 3 zlokalizowanego na ul. Podgorze oraz Domu
Sportowca. Całkowita wartośc prac objętych projektem to 5.374.257 z,ł., dollnansowatiie lric
nrozc przekrocz,yc 80oń z,c strony Mcchanizmu Norwcskicgo. W przypadkr_r SP Nr l zostaną
wymicniotlc grzejniki. następłlic zamontowanc zawory tcrln()statycznc. ttcic-plonc zostaną
ścian1,. strop ostatniej kor-rclygnac.ji ora,l zostaną wymieniot,le okna i drzwi zcwllętl,zne.
W przl,padku przedszkola bęclzie to rownicz wyrniana grzc.jnikow. montźiz zarł,orórł,
tcrmostatyczrrych" clociepierrie ścian i stropów. wynriana okien i drzwi zewnętrznych.
W przypadku Domu Sportowca zakres będzie prawie analogiczlly z wyjątkiem tego. ze dojdą
oclnawialne żrodła encrgii, czyli porrrpy ciepła i ogniwa fotowoltaiczne .

I(omisja Finansowo Gospodarcza pozytywnie zaopiniorvała pro.jckt przedmiotowej
r-rchwały.

Komisja Infrastruktury Miejskie.j pozytywnie zaopiniowała projckt przcdmiotorł,ej uchwały.

Prowadząc1, posicdzcnic I'an .Tan Oklcjewicz olworzył dyskusjc w tym punkcie.

Iladn,v Pall Atldrzcj Chrobak w,vraził swojc zador,volcriic z pojawicnia się przedmiotorvego
pro.jcktu. Strvierdził. zc u, Szkolc Pcldslawowe"j Nr l warunki w okrcsic zimowytn naltczalria
i uczenia się są latalnc, więc byłoby barclzo dobrz,e gcll"b1, uc]ało się tcn projekt wprowadzić
do budzetu miasta i go zrealrzowac.

W tym mie.|scu porządku obrad Llczczono nrinutą ciszy Powstańców Warszawskich.

Nie było więcej chętnyclr do zabrania głosu, w związku z, czym prowadzący posiedzenie Pan
JarT Oklejewicz,z,amknt| dyskusję w tyrrr punkcie i przystelpił do odczytania projektu uchwały
w sprawie wyrazenia zgod1, na przystąpienie do rcalizacji projektu pod nazwą
,,Termomodernlzacja budynkow uzyteczności publicznej w Sarroku" i złożente wniosku
o jego dofinansowanie ze środkow Mechanizmu Finansowcgo fluropejskiego Obszaru
Gospodarczego oraz w sprawie z,abezptecz,enia środkow niezbędnych na realizacji projektu
lł,przypadku .jcgo umieszczenia na liście rankingowej i otrzynrania decyzji o przyznaniu
clofilransowania.

I)o odczytanej urchwały l{adni nic rł,nosili r:wag i z,aslrr.c,ż,cli.
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'Za przyjęctem l,rchwały Nr Xl-V/374113 głosowało
i wstrzymującycl-i się nie było.

Uchlvala zostala poclięta.

Ad.10.

21 l{adnycl'. głosow przeciwnych

Iłozpatrzcnie r,vniosku Burmistrza Miasta w spralvie wyrażenia zgody na zaciagniecie
zolrowiazania finansowcgo na realizacie Droiektu systemolvcgo ptld nazwa ..Czas na

aktywność w Gminic Miciskiei Sanok" na lata 2014 - 20l5. z ewentualnym podicciem
uchlvaly w tci sprawie.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Andrzej l{yclrlicki poinformował, ze
rv związku z realtr,acjąprojektow systemowych przez ośroclki pomocy społecznej wynikające
z zapisów programu operacy,jnego Kapitał t.udzki. przyjętego decyzją Komisji Europejskiej
z września ż007 oraz przyiętego prze,z Wojewodzki tJrząd Pracy w l{zeszowie planu działań
na lata 2013-2015 Prograrn Operacyjny l(apitał l,trdzki zachodzi korricczność podjęcia przez

Radę Miasta Sanoka zgodr.ic z art, 18 ust. l ustar.vy o sźlll-Iofządzic grłir-rnynł. lJchwały
upowazr'ia.jącc.j I)yrcktora Mic.jskicgo Ośrodka I)otnocy Społccznc.i clo zaciągnięcia
zobowiązanla rvz,wiązku z realizac.ją projcktu ,.Czas na aktywnośc w (}rlrinie Micjskiej
Sanok" w okrcsie od stycznia 2013 do 30 czerw-ca 2015 r. Przcclmiotowy projekt ma celu
zwiększenie aktywności zawodo,,vej społecznej wśrod osob zagrozclnych wyklr,rczeniem

społccznym bęclącymi klientami Miejskiego Ośrodka Pomocy Społeczne.j w Sanoku. Jednym

z wyrnogów przystilpienia cio realizacji projektu jest przyjęcie uclrwały do zaciągnięcia
zobowiązania w zrł,iązku ,z realt,zacją projektu wykracza.iąccgo poza rok budżetowy.

Wo.jewodzki [Jrząd Pracy jako głowny koordynator wymaga przed przystąpieniem stosownej

Llmo\Ą,y realizująccj plogranl systcnrow,y zabezpteczającej tJclrwały Rady Miasta Sanoka,

Komisja Finansowo (iospoclarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiolowej

uclrwały.

Prowadząc1, posiedzcnie l)an Jan Okle.jewicz otworzył dyskus.ie w ty,,m punkcie.

Nie bl,ło chętrrych clo zabrania głostt w zrł,itlzku ,/, c,l,.1,11 prtlwadzący, posieclzcnie zalrrknął

dyskLrsję \\, 1ym pr,rnkcic i przystąpił cio odczytania projektu uchwał}, w, sprawic wyrazcnia
zgoci1, na zaciągnięcic zoborvtązanta finansowego na realizac.ję projcktu sy'stemowego Pod
nazwą..Czas na aktyr.vność w Grnirlie Mieiskiej Sanok" na lata 2011 - 20l5.

Do odczylanei uchwały Radr.i nie wnosili uwag i ,zaslrz,eżęh.

Za przyjęcicm Uchwały Nr XLV/375I13 głosowało 20 Radnych, głosow przeciwnych
i wstrzymujących się nie było.

Uclrlvala została pod.j ęta.

W tyrrr miejscu porządkrr obrad prowadzenie sesii objął Wiccprzewodrriczący l{ady Miasta
Pan'l'omas,z D ańcz,y s,zyn.
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Ad.l1.
lłozpatrzenie wniosku |Jurmistrza Miasta w sprawie zmiany uchlvalv o Drzystapieniu dtl
sDorzadzenia III zmiany ..studium uwarunkowań i kicrunków zagospodarowania
przestrzcnnego m. Sanoka". z ewentualnym podigciem uchwaly w tci sprawie.

Naczelnik Wydziałr-r Geodezji, Arclritcktury i Planowania Przestrzcnncgo Pani Marta I(opacz
poinfbrrnowała, ż,c na mocy lJchrvały Nr IX/73l11 Rady Miasta Satroka z dn. 16.06.2011 r.
w sprarł,ie przystąpicnia do sporządzcnta III zmiany ..Str-rdiurr-r uwarunkowań i kicrr_rnków
zagtlspodaror,vania przestrzcnllcgo lł. Salloka" pocljętc zostały, prace nad kole_iną III zmianą
Studium. /,miana polcga na zmianic pr7,e,./,nac7,enia części obszaru otwartego połozonego
w dzielnicy olchow,cc ponięciz1, rzeką san. terenanri przelnysłow,ymi stomilu. w rcjonie r_rl.

l}atorego i od wschodu tcrcnami rolnyrlli. aby tercrry ozllaczonc w studium .jako obszary
otwarte przeznaczyć pod obszar potencjalnego rozwoju produkcji i usług. Potrzeba
wprowadzenia zmiany do Studium wyrrikała z konieczność dostosowania zapisów do potrzeb
rozwojowych miasta Sanoka tj zwiększenie mozliwości inwe stowania i stworzenia
warunków dla lokalizacji norłrych fbrm działalności gospodarczej. W trakcie wyłozenia do
publicznego wglądu projektu III zn'iany Studium wpłynęły liczne uwagi mieszkańców
dzieinicy Olchowce dolyczące braku zgody na przeznaczctric tcgo lerenu pod zabr_rdowę
produkcyjno - składową, w zwulzku z l5lm Burmistrz Miasta sanoka po przeprowadzeniu
konsultacji z mieszkańcami dzielnicy Olchowce, a w szczcgólności z rł,łaścicielanri grrrntów
połozonych na tym terenic oraz po dokonaniu analizy wnicsionyclr uwag postanowił zmicnić
zakres opracowania III zmiany Studiurrr. Przedstawiany projekt r,rchwały zmienia brzmienie §
1 poprzedniej uchwały w taki sposób, ze wykreśla się zapis mówiący o przel,naczeniu tego
tcrenu pod obszar potenc.ialncgo rozwo.ju i r,rsług. .jcdnocześnic znrienia się załącznlk
graiiczny do uchwały i poszerza się granice oprac()wania przcdmiotowe.j znriany Studium
rł, kierunku rł,schodnim o częśc ktora nie była wcześrric.i objęta tym opracclwzu-licnr.

Komisja F'inansowo
uchwały.

Gospoclarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej

Komisj a Infrastruktury Mi ej skiej

Komisja Ochrony Srodowiska
przedmiotowej uchwały.

pozytywnie zaopiniowała projekt przcdrniotorł,ej uchwały,

i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt

Prowadzący posiedzenie Pan 'l'omasz Dańczyszyn olworzył dyskusję w tym purrkcie,

Nie było chętnych c]o zabrania głosu w związkr,r z czym prowaclzący posicdzenie zanlknął
dyskusję w tynr punkcic i przystąpił do odczytania proje klu uchwały w sprawie zmiany
r-rclrwały o przystąpicniu do sporządzcnia III zmiany ..Studium uwarunkorvań i kierunkorł,
zagospodarorvania przeslrzcnncgo m, Sanclka".

Do odczytane.i uchr,vały I{adni nie wnosili uwag i zastrz,e,ż,cń,

Za przyjęctem tJchwały Nr XLV/3]6ll3 głosowało 19 Radnych, głosow przeciwnych
i wstrzymujących się nie bl,ło.

Uchwala została podjęta.
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Ad.12.
Iłozpatrzenie lvniosku I}urmistrza Miasta w sprawie zmiany uchwaly o przystapieniu clo

sporządzenia MPZP terenu położonego w dzielnicy Olcholvce m. Sanoka o nazwie..Nad
Sanem II", z ewentualnl,m podięciem uchrvaly w tei sprarł,ie.

Naczelnik Wydziału Geodczji, Arcl'itektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta Kopacz
ptlinfbrnlowała, ,że do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenu połozonego w clzielrricy Olchowcę o nazwie ..Nad Sanem lI" przystąpiono Uclrwałą
Rady Miasta Sanoka Nr XII/93/1 1 z dn. żL07.20| 1 r. i objęto tą uclrwałą obszar połozony
pomiędzy terenami niezabudowanymi od połtldnia, terenami Sanockiego Zakładu Przemysłu
Gunrowego od zachodu. ul. l]atorego i terenami rolnyrrri. W trakcie rł,yłozenia do publicznego
r,vglądu projektu rrriejscowego planu zagospodarowania przestrzenncgo wpł,vnęły bardzo
liczne r_rwagi w-łaścicicli gruntow tam połozonych oraz irrnych mieszkańców ciziclnicy
Olchowce. ktore dot.vczyły braltu zgocly na pr7,eznaczcnic rł,iększości tego tcrcnu pod

zabrrdow,ę prciclr,rkcl,jrrą skłaclolvą. I)ro.jekt planu, który został rvykłaclan1, do publicznego
rvglądr_r prze,znac7,ał większośc tcrcnLl pcl,la ,zabudowę proclukcyji'o składorł,ą zgodtric zc,

Studium, ktore rniało być takzc zmienionc pod tym kątem. W związku r, I,vmi uwagami
Burmistrz Miasta przeplowźldził konsullacle z nrieszkańcami dziclnicy O1chowce i postarrorł,ił

zmienić zakres opracowania planu zagospodarowania przestrzennego tcgo obszaru, Burmistrz
Miasta po dokonanir_r analizy przepisow prawnych oraz u,niosków właścicieli dot. m.in.

przeznaczenia tego telcnu. stwicrdził konieczność poszerzenia granic opracowania
rniejscowego planu zagclspoclarowania przestrzennego o lercny zabudowane w reionie r-rl.

Przernyskiej oraz o tcrcny rolnc rł, rejonie rzeki San, Pow-ierzchnia planu po włączcniu
dodatkowych terenow powiększy się o 49 lra i będzie wynosić 81 ha do opracowania. Objęcie
granicami planu dodatkowych lercnów słuzyć ma uporządkowaniu ,zasad zagospodarowania
i zabudow1, terenów, w, tym rozgraniczeniu poszczególnych f-unkcji. a IaI<że uporządkow'ania
rvtym rejonie obsługi komunikacyjnej Przedstarviony projek1 ucl'wały znrienia brzmienie § 2

poprzednie.j ucl'wałv w taki sposob. ż,e z,ostała określona nowa powierzchllia oraz nowe

granice opracowallia..jcdnocze śnic zmienia się załącznik graliczny do tcj r-rclrwały.

I(omis.ia l,-inansorvo Cospodarcza pozyll rvnic zaopiniorvała projekt przcdmiotclwcj

uchwały.

Komis.ia Inliastruktury Mie.|skiej pozytywnie zaopiniowała projckt przedmiotowej uchrł,ały.

Komis.ia Ochrony Sroclowiska i Porządku Publicznego pozylywnie zaopiniowała projekt
przedrniotowej uchwały.

Prowadzący posiedzenie Pan'romasz l)ańczyszyn otworzył dyskr-lsję w tym pr-rnkcie.

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z uzym prow,adzący posiedzcnie zan.knął
dyskusję w tylx ptrnkcic i przystąpił do odczytania pro.jel<tu uchwały w sprawie zmian1,

uchwały o przystąpicniu do sporządzenia MPZP terenu połozorrcgo w dzielrricy Olchowce m.

Sanoka o nazwic ..Nad Sancm II''.

I)o odczytane.j uclrwał_v* Iładni nic wrrosili uwag i ,zaslrr,c,lsli.

7,a przyięciem Uclrrvały Nr XLV/317lI3 głosowało ż1 lładnych, głosorv przcciwnych
i wstrzymujących się nie było.
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tJchlvała zostala podjęta.

Ad.13
Iłozpatrzenic wniosku Ilurmistrza Miasta w sprawie srlrzedaży w drodzc
bezprzetargowci nicruchomości stanowiacei wlasność Gminy Miasta sanoka po|ożonci
w Sanoku nrzy ul. Lisowskicgo oznaczonei w ewidencii gruntów iako dzialka nr 185/23
o pow. 0.0231 ha. z cwentualnym podięciem uchłvały w tei snrawic.

Naczelnik Wydziału Geodez.ji, Architektury i Planowania Przestrzenncgo Pani Marta Kopacz
pc,linformowała, ż.e przcdrniotem niniejszego projektu uchwały .jcst wyrazenie przez Radę
Miasta zgody na sprzedaż rł, drodze bezprzetargowe.i nieruchomości stanowiącej własność
Grrriny Miasta Sanoka. połozoncj \\r Sanoku obr. Dąbrowka przy ul. Władysława
Lisowskiego. oznaczonej lv crł,idcncji gruntow jako działka nr l85l23 o pow. 0,0231 ha.
Z wnioskicm o sprzccla,ż prl,cdmiolowcj działki rvystąpił w,łaściciel nicruclronrości sąsiecinie.j
oznaczonc.j rrr l85/21. Pan l,d,l:sław Marcinkorł,ski. Wrrioskoclawca clświadczył. że pokryje
wszystkic koszty, ktore trzcba będzic ponicść prly rcallzac3ijego wniosku. Właściciel działki
nr 179. ktory także miałby uprawnicnic do nabyciabezprz.ctargowcgo działki na polepszenie
swojej nieruchorności, nie wyraz,lł zainteresowar"ria nabycicm działki nr 185l23. prosił tylko
aby zostawić doiazd do .jego nieruchomości i tak właśnie został wykonany poclział
geodezyjny, została wyclzielona działka o szerokości 6rn, ktora stanowi do.iazd do działki nr
1]9,DIa terenu, na którym połclzona jest przedmiotowa nieruclromość brak jest miejscowcgo
planu zagospodarowania przcstrzcnncgo. olaz nie została wydana decylia o warunkach
zabudowy. Zgodnie ,z art. 37 ust. 2 pkt, 6 ustawy o gospodarce nicruchomościami, działki
gminne mogą być sprzedawalle bezprr,elargowo na rz,ccz, m.in właściciela nieruclromości
przyległej tylko wledy, gdy nie mogą być zagospodarowane .jako odrębnc nicruchomości.
I)ziałka gminna 185l23 połozona jest w pasie gruntu. który został wydzielony w 2004 r.,
pomiędzy działkami prywalnymi a ł-rl. Władysława Lisowskicgo. pas gruntu przed 2004 r.b5,ł
w granicach ul. Władysława Lisowskiego. Ze li,zględu na to, ż,e ul. Władysława Lisowskiego
.jcst bardzo szeroka rr" pasic roz,glaniczającynr działki zostały wydzielone ,z, pr,l,e7,nlczenienl
cwentualnego nabycia ich prl,c,/, właścicicli tych nicruchonrości. W chlvili obccr-ic.j

przednriotowa działka .jcst nieuzytkowzina. zarośnięta trawą. .je s1 tylko konieczność koszenia
i ponoszenia kosztorł z. Lym zlł,iązarll,ch. \ł' wyniku rcalizac.ii tc.i uchwały gmina uzyska
dochod l,y postaci ceny sprzeclazy ustaionej prz,ez, rzeczo7,na\\,cę, doclrodem gminy będą
równiez nalczności z tylułu podatku ocl nieruchomości ocl przyszłego nabywcy.

Komisja Finansowo
uchwały,

Gospodarcza pozytywnie zaopirriowała proje kt prze dmiotowej

Kornisja lnfi,astruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przcdmiotowe.i uclrwały.

Prowadzący posiedzcnic Pan lomasz Dańcz5,sz,l,n otworzył dyskusję w tym pr-rnkcie.

Radny Pan Zbignierł, l)aszyk zwrocił się z pytaniem jakiej szerokości jest pas drogowy ul.
Lisowskie go?

Naczeinik Wydziału Gcodcz.ji. Arcl-ritcktury i Planorvallia l)rzcstrzcnncgo Pani Marta Kopacz
odporł,iedziała- żc szerokość pasa clrogoucgrl jcst w grallicach l [i rn.

Nie było rł,ięcej clręlnych do zabrarria głosu w zwizlzkr-r 7, czym prowadzący posiedzcnie Pan
Tomasz I)ańczyszyn zamknął dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu
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uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzelatgowej nieruchorności stanowiącej własnośc
Gminy Miasta Sanoka połozone.j w Sanoku przy ul. Lisowskiego oznaczonej w ewidencji
gruntow iako działka nr t 85123 o pow. 0.023 l ha.

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zaslrzeżeń,

Za prz,yjęciem Uchwały Nr XLV/3]8113 głosowało 21 l{adnych, głosow przeciwnych
i wstrzymu.jącyclr się rrie było.

Uchwala zostala pod,jęta.

Ad.l4.
lłozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w srlrawie sprzedaży w drodze rlrzetargu
nieruchomości stanowiącei własność Gminy Miasta Sanoka położonei w Sanoku przy ul.
Szczudliki. oznaczonei w elvidencii qruntów iako działka nr 2514 o pow. 0,0626 ha.
z ewentualnym podicciem uchwały w tci sprawie.

Naczelnik Wydziału Geodez,ji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Mańa Kopacz
poinformowała.żę przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrazenie zgody przez Radę Miasla
na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Grniny Miasta Sanoka,
połozonej w Sanoku obr. Dąbrówka przy ul. Szczudltkl o,znaczonej jako działka nr ż514
o pow. 0.0626 ha. Niertrchomość ta zoslała wydzielona w wyniku scalenia i podziałr_r
przeprowadzanc_qo na mocy lJchwały l{ady Miasta z, dnla ż9.11.201ż r. Zgodnie
z mie.jscowym planem zagospoclarowania pt,zcstr7-t,lltlcgo terenu połozonc_qo w dzielrricy
Dąbrowka o nazwie ..Szczudliki I" nicruclromość przeznaczona do sprzedazy połozona jes1

w terenic o symbolr-r MN4. czyli terer"r zabudowy mieszkaniowe_i .jednorodzinncj. Ma.jąc na
uwadze to. ze grnina nic ma w zadaniach własnych budorł,nictwa jednorodzinncgo zasadnym
jest zbycie przeclmiotow,e"j działki w przetargtr nicograniczonynr. W wynikr-r rcalizacji tej

uchwały takze gmina uzyska dochod w postaci ceny sprzedazy ustalonej w wyniku przetargu
oraz dochodem gminy będą nale zności z tytułu podatku od nieruchomości.

Komis.ja Iiinansowo
uchwały.

Gospodarcza pozytywnie zaopiniorł,ała projekt przedmiotowej

Komisja Infiastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uclrr,vały.

Prowadzący posiedzer'ic l)an l'onrasz Dańczyszyn otworzył dyskr-rsję w 1ym punkcie ,

Nie było chętrrych do zabrania głosu. w związku z czym prowadząc1, posiedzenic zamknął
dyskus.ię w tyn pr,rnkcic i przystąpił c1o odczytania pro.jektu ucl-iwały w sprawie sprzcdazy,
w drodze przetargu nierltclromości stanowiąccj własnośc Gmirry Miasta Sanoka położone.j
r,v Sanoku przy r-rl. Szczudliki. oznaczonej w ewidencji gruntow,iako działka nr ż514 o polv.
0.0626 ha.

Do odczytanej uchwały l{adni nic wnosili uwag i zaslrzeżcń.

Za przyjęctem Uchwały Nr Xt.V/379lI3 głosowało 21 l{adnyclr, głosow przeciwnych
i wstrzynruiących się nie było,

Uchlvala zostala przyięta.
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Ad.15.
trzcnic lvnitlsl<u lJurmistrzzr Miasta lv snralv rvv ulicv drogi pminnc

na tercnie Dzielnicv sródmicścic w sanoku. z clventualnym podięciem uchwaly w tci
sprarvic.

Naczelnik Wydziału Geodczji, Architektury i Planowania Przcshzennego Pani Marta Kopacz
poinforrnowała. ż,e przedstawiany projekt uclrwały dot. zmiany nazwy r-rlicy drogi gminnej
w dzielnicy Sródmieście. czyli dotychczasowej zmiany ul. Wałowa na nazwę trl. ks. Prałata
Adama Sudoła, Z wnioskicm o zmianę nazry ulicy wysląpił Niczależny Samorządny
Związek Zawodowy Solidarność l{egion Podkarpacia. Odclzlał Sanok, postulując tym samym
o uczczenie zmarłcgo ks. Prałata Adama Sudoła wielolctnicgo probclszcza parafii pw,
Przemienienia Pańskiego. Do wniosku załączono ż1 pisrn organizacji związkowych,
społeczno - politycznych, osób prywatnych popierających tę inicjatywę, w. tym 8 pism
popierających konkretnie zmianę nazwy r,il. Wałowej oraz, 13 pism, w których mówi się
o nadaniu.jeclnej z ulic miasta im. Ks. Adama Sudoła.
Sp. Ks. Prałat Adam Sucloł urodził 7 kwietnia 1920 r. w Liprricy. Szkołę powszechną 5-
klasową ukończył r.l, Lipl-iicy. następnic r,rczył się w I Gimnaz.iutll irn. Ks. Stanisława
Korlarskiego w, I{zcsztlwie i (iirnnaz.jr_rln Nr 2 inr. Ks. Morawslticgcl w Przcmyślu gdzie zdał
cgzamin clojrzałości w 1939 rok. rciwnolegle ukończl,ł nrałc seminarium duchow-ne,
Absoiwent Wyższego Se lninariulrr Dr-tchowncgo w Przemyślr-r. święccnia kapłańskie otrzymał
30 grudnia 1944 r. w Bazylice Wnicborł,zięcia Najświęlszcj Marii Panny w Stare.j Wsi, I'cłnił
posługę w parafiach Micchocin, Tarnobrzeg, Majdan Królewski, I{zeszow, Krosno, Hyżne,
Niewodna, Stalowa Wola, Przeworsk, w lataclr 1967-1995 proboszcz parafii pw.
Przemienienia Pańskiego w Sanoku. od 19]1 r. do cmerytury dziekan dckanatu Sanok oraz
prałat scholastyk Brzozowskiej Kapituły Katedralne.j. W 1976 r. sygnatariusz pctycji
wsprawie uwięzionych robotr.ikow Ursusa iRaclomia. Od 197tl r, organizator mszy św,
iuroczystości patriotycznych rł,Sanoku z okazji 11 listopada, Od 1918 r. nielbrmalny kapelan
sanockiej solidarności, współorganizator uroczystości patriotycz.nych. W okresie stanu
wojcnnego w Poisce organizator pon]ocy materialncj i prawnej dla rodzin internowanych.26
lipca 1994 przyznano lllll honorowe obywate lstr.vo Krolewskiego Wolnego Miasta Sanoka za
działalność duszpasterską i wychowawczą jako proboszcz, parafti Przemienienia Pańskiego
oraz tr,vorzcnic zręborv dcmokracji na szczeblu samorządlt lokalncgo IlI RP. 31 lipca 1995 r.

po 28 latach proboszczclwania przcszcdł na emcryturę. Zrnarł 14listopadaż012 r, r.ł, Sanoku.
Ks. Aclarn Sudoł był postacią7,naną i sz,ltllowaną. pracę jaką wykonywał na rzecz bliznich.
jego długolctni związek z Sanokiem w pełni zasługujc na trparniętnicnic rr postaci rradania
jcgo imienia nazwy jcdncj z urlic naszego tniasta.
Naczelr-rik Wydziału dodała, że zmtana nazw}, ul. Wałorva na ul. ks. Prałata Adama Sudoła
wiąże się z kosztami, które bęclę musieli ponieśó mieszkańcy bioku Wałowa 1, w którym jest
40 mieszkań i zameldowanych 81 mieszkańcow. Koszty te wynika.ią m,in. z opłatza wydanie
nowego dowodu rejestracy.jnego pojazdu, nowego prawo jazdy, zcijęcia do znriany dowodtt
osobistego, nowych pieczątek przy prowadzaniu działalności. Gmina niestety nie ma
mozliwości prawnych aby te koszty zw,rócić mieszkańcom.

Komisja Ochrony Śroclowiska i Porządku Publicznego przychyla się do przedmiotowe_eo
projcktu r,rchwały z r-rwzględnieniem wniosku o następująccj trcści: ,.Nadanie nazwy
odcirrkowi ulicy Kazimierza Wielkiego od tunelu w bloku mieszkalnym Wałow.a 1 do ulicy
Grz,cgorza działka nr 68112 nazwę ul. ks. Prałata Adarna Sudoła".

Prowaclzący posicdzcnic Pan 'I'omasz Dańczyszyn cltlvorzył clyskLrs.ję w tym punkcic.
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Radny Pan Wojciech Pruchnicki cyt. ,,Chciałerrr w imierriu Klubu Prawa i Sprawicdliwośc
poprzeć tą inicjatywę Komisji gdyz myśrr'y pierwotr'ie rnyśleli. zc ul. Wałtlwa to właśnie tak
wędru.je sobie ocl ul. Grzegorza łukiem idzic do ł-rl, Piłsudskicgcl i ta inicjatyrva aby cały ten
odcinek drogi l{a,ztmicrz,a Wiclkicgo nazwać inaczc.j czyli rrie ul. Kazinierza Wiclkicgo a

ul. I(s. Prałata Adarna Sucloła jcst rv pcłni zasaclny i tworz) ttl pe wllą ilrtcglalrrą całośc, l
reguły ulice nie przebiegają pod budynkami i trochę byłoby tak dziwr"rawo gdyby tak ona
przebiegała zważywszy, ze ten odcinek ul. Kazimierza Wielkiego praktycznie tez tak dziwnie
przebiega gdyz jest łuk rrlicy dochodzi do ui. I'iłsudskicgo a dalej przechodzi w ul.
Sobieskiego. Dlatego rozsądniej byłoby ten łuk nazsuać ul. Kazimierza Wielkiego gdyz to tak
troszeczkę,jest nielogicznie podzielone. Cieszę się bardzo ze l{ada to przyjmie mam nadzieje.
Z drugiej strony też myślę ze Ks. Prałat Strdoł byłby zadowolony gdyby plac gdzie stoi
pomnik Kościuszki został nazwany imieniem Solidarności, była to irricjatywa naszego Klubu
Prarł,a i Sprawiedliwość i w zasadzie tylko z powodu tego nie byłem na sesji obecny nie jest
tak nazw-any bo wtedy była równa ilość Radnych za i przeciw i gdybym był to ten plac
nazywałby się juz Placem Solidarności. Mam nadzieję, zc w tym roku tcn I'lac równiez
prz,vjrnie nazwę Placu Solidarności gdyż myślę. ze to się nalczy wiclu micszkańcom Sanoka
zeby mieli przyna.jnrniej plac. Część nieszkańcow z drugiej strony barykad,v rna ulice więc
dlaczego ma nie rnieć część z innc.j barykady nź}zwy l)Iacu Solidarności".

Raclny Pan Adarr-r l{yniak zrvrócił się z prośbą do Racll,N{iasla t) poparcic rłniosku Kornis.ji
Oclrror'y Srodowiska iI'orządku Publicznego, Zrł,rócił rowniez Lt\\agę lla to. ze przy u1.

Ka,ztnrtęrza Wielkiego 3.jcst potrzcba wyremontowania chodnika rra dłr-rgości ok. 20 m.

Wiceprzewodrriczący 7,arz,ądu Regionu Podkarpacie NSZZ Solidarność Pan Andrzcj Szall
poinfornował. że NSZZ Solidarność zwrociło się zmianę nazwy ul. Wałowej na ul, ks.

Prałata Adama Sr_rdoła. Poniewaz dotarły wnioski przeciwstawnc i żeby NSZ,Z Solidarność
nie był posąclzony o niezrozumicnie, oraz wychoclząc naprzecirł, oczekiwaniom części
mieszkańcow ul. Wałowej, ktorzy zrożnych względów mogą mieć trudności adrninistracyjne
zsuiązane ze zmianą adrcsów rł, dokumentach, Zwiqzek deklaruje pomoc w tym zakresie.
szczegolnie osobom niepełnosprawnym i korzystającym z pomocy MOPS. NSZZ Solidarność
pokry.je koszt wykonania zdjęć na mieiscu dla osób korzystających z pomocy MOPS. .iego
wykonania w mie_jscu zamieszkania dla osob niepełnosprawnyclr oraz dostarcz1, wnioski rra

w_vdarrie dor,vodłl osobistcgo i oddanie go właściwemu rł,ydziałowi Urzędu Miasta oraz
dostarczenic gotowcgo dokunentu do nTiejsca zanricszkania osób riicpełnosprar,vnych.
Ponadto podzięktlwał za udl,iclone poparcie, którc służy te.| inic.jatywie. I{adzie Dzielnic,v
Srodrnieście. Związkor,vi Sybirakow l(ołu Tercnowcmu Sanok. Chorągw,i Podkarpackiej
7,wiąz,ku Ilarcerstw,a Polskiego, Parafialnemu Oddziałowi Akc.ii Katolickiej przy Paralii prł,.

Przęmienienia Pańskiego, 'I'owarzystwu Gimnastycznemu ,.Sokół". Zarządowl Komitetu
Powiatowego Prawa i Sprawiedlirł,ości w Sanoku, 7,arztydowi Powiatowemr-r Platfbrrny
Obywatclskiei. osoborrr indywidualnym kierr,rjącym poparcie oraz wszystkim organizac.jom
zakładowym Solidan'ości. .Tako rł,nioskodaw,ca zwrócił się jeszcze raz do Rady Miasta
o znrianę nazwy ul. Wałorva na nazwę ul. Ks. Prałata Adama Sudoła.

Przewodniczący l{ad1, Pan Jan Oklejewicz poinformorł,ał, że Komisja Ochrony Srodowiska
i Porządku Publicznego podejmując przedstawioną opinię w- sprawie nadania nazwy ul, ks.

Adama Sudoła wymienionemu odcinkowi ulicy, kierowała się opiniami innych
zainteresowanyclr osób, a przcde wszystkim wzięła poc1 uwagę sprzeciw mieszkańców ul.
Wałowe.j w Sanoku. na któryrrr zrrajduie się 39 podpisorł,mieszkarlcow tej ulicy. rłymicnione

,jest rolvniez 9 puslostanólv i 5 osób przcbywających za granicą, l3ył_v rowniez wy,jaśnienia
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i prośba historykow sanockich, pracowników Muzeum IIistorycznego w Sanoku, którzy
nieodparcie uzasadniali, tż ul. Wałowa swoją nazwę bletze z historii miasta, ze wały, kiedyś
obwarowania rniasta właśnie w tym miejscu przebiegały.

Mieszkanka bloku przy ul, Wałowej Pani Grazyna Pirog poinfbrmowała, że do Urzędu Miasta
wpłynęło pismo od mieszkańców trl. Wałowej w sprawie u,nvzględnienie prośby, aby nie
zmienic nazw}, r-llicy, ponicwaz ta ulica je st juz od 1956 r.. i chcą tą r_rlicę miec nadal
w dokunrentach. więc Solidarność nieci-l na siłę ich nic uszczęśliwia, Wszyscy mieszkańcy.
a zamcldowanych jcst 81 osob nic chcą zmiany nazwy ulicy, Większość mieszkańców to są
iudzie starsi. cnreryci. rcnciści, ktorz,y na swoim utrzymaniu n,lająlcszcze bezrobotne dzieci,
itu.jest pole do popisu dla Solidarności, niech pomożetym emerytom, żeby ta młodziez nie
uciekała za granicę. W imieniu mieszkańcow bloku zwroctła się z prośbą do Rady Miasta
o podjęcie mądrej i rozsądnej decyzji.

Nie było więcej chętnyclr do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie Pan
I'omasz Dańczyszyn zamknął dyskusję w tym punkcie i w pierwszej kolejności odczytał
wniosek Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego o następującej tre.ści:
..Nadanie nazw odcinkowi ulicy Kazimięrza Wiclkiego od tunelu w bioku mieszkalnym
Wałowa 1 do ulicy Grzegorza - działka nr 681 12 nazwę ul. ks. Prałata Adama Sudoła".

I{adny Pan Wojciech Pruchnicki odnosząc się do odczytanego wniosku poinfbrmował, ze
popierając wniosek z,rozumtał. że nadaje się nazwę ul. Ks. Adama Sirdoła dodatkowo 1eszczę
odcinkowi Kazimierza Wielkicgo.

Radny Pan Maciej Drwięga zwrócił się z pytanicrn. ile jest podmiotow przy nowo
planowanvm odcinku i czy zostałv powiadomione, zc znrienia się nazwę ulicy?

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta Kopacz
odpowiedztała, że na odcinku od tunelu do ul. Grzegorza nie ma zadnych adresów, bo
nieruchomość na mapie .iest żle zaznaczona, jest to jeden budynek, w którym znajduje się
apteka i ma adres Grzegotza 3, plebania ma adres Grzegorza 5. Ewentualnie jezeli będzie
chciał właściciel apteki nowy numel i adres to mozna nadać.

Prowadzący posiedzenie poddał pod głosowanie wniosek.

Za wnioskiem głosclwało 16 Radnych. głosów przeciwnych nie było, 1 Radny wstrzymał się
od głosu. Wniosek uzyskał akceptację Radnych.

Następnie prowadząc1, posiedzenic przystąpił do odczytania projektu ucłrwały w sprawie
zmiany nazwy ulicy drogi gminnej na tcrenie Dzielnicy Srodmicścic w Sanoku.
z uwzglęclnieniem przyjętego wniosku .

Do oclczytanej uchwały Radrri nie wnosili uwag i zastrzeżeń.

Za przyjęciem Uchwały Nr XLV/380/13 głosowało 1] Radnych, głosow przeciwnych
i wstrzymujących się nie było.

Uchwała została podjęta.
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Ad.16.
ZasadRoznatrzcnic lvniosku Burmi9!1zą_VĘ dot. zmia uchwa w sDralY

rl,edażv lokali mieszkalnyc anOwtac rvłasność Gmi Miasta

Naczelnik Wydziału Geodezji, Arclritektury i Planowania Przestrzcnnego Pani Marta Kopacz

poinformorł,aia. że znriana zasad regulujących sprzedaz gminnyclr lokali mieszkalnYch

w sposob propono\ł,any lł, przedkładanym projekcie r-rchwały jest e l'ektem analizY dotYchczas

obowiązujących w tym zakresic przepisów w oparciu o zebrane doŚwiadczenia przY iclr

realizaiii. Wpro*adŹenie znrian do lJchwały Rady Miasta Sanoka Nr IX/71l11 z dnta 16

czerwca 20l1 r, w sprawie zasad sprzedaż5l lokali mieszkalnych stanowiących własnoŚĆ

Grnin1, Miasta Sanoka podyktowana jest potrzebą doprecyzorvania kryteriow wyłączenia

lokali mieszkalnych zc sprzeclaży, Zaproponowane zIlriany' dot. zapisow-w § 2 ust. 2 Pkt, i

i 14 w brzenrieniu: rł,yłączeniu zc sprzedazy podlcgac będą tylko lokale micszkalne

stanowiące własnośc Gmin.v Miasta Sanoka, ktore są usyluowane rv budy'nkach w zwartej

zabudowic śroclnrie.iskic,j pierzei ulic l{ynek, 3 Maja, Grodzka. Piłsudskiego. Cerkiewna

(pkt 1). dodatkowo nie Uęaą te z podlegać sprzedazy lokalc usytuowanc w budYnkach

wpisanych do rejestru zabytkow oTaz ervidencii zabytków (pkt 14) Wiąze się 11l

,luo*iąrt iem pode.imowania pr7,ez gminę dztałań w celu zachowania zabytkorł'ej zabudowY

środmiejikle|, dbałciSci o wygląd i konserwację tych budynkow, Przedstawiona zmiana

spo*odu;e, ze będzie mozliwość nabycia lokalu mieszkalncgo od gminy przez najemcow

,v doriatkorvych 34 budynkach, które są połozonę poza centrlun trriasta, a w ktorYch do tej

pory nie była prowadzona sprzedaż lokali mieszkalrrych, Za zmianą, ktora iednoczeŚnie

dopttszcza do sprzedazy lokale rrrieszkalne usytuowane w budynkach gdzie dotYchczas bYła

rvłaścicielerrr tylko gmina, przemawia także przesłanka ekonomiczna. W wielu miejscach

administracju i ,rupru*y koiztują więcej niz środki uzyskiwane netto z najmu. dlatego

sptzedażmieszkańiest w interesie zarówno obecnych najerrrców jak i miasta Sanoka. Wobec

powyzszego ,asadny,o jest wprowadzanie proponowanych zmian w/w l]chwale, Naczelnik

Wydziału wprowadziła ror,ł,niez autopoprawkę c|o projektu uclrwały. miarror,ł,icie w § 1

w zapisie ktćlry mriwi o znrianie § 2 ust. 2 pkt. l dopisać pod słowie ..C]erkiervna'' ulicę

."Franciszkańska".

I(omis"ja Finansowo - (iospodarcza pozytywnie zaopit,ticllł'ała projckt Przedrrriotowej

uchwały.

Komisja Infrastruktury Micjskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwałY,

Prorvadztpy posiedzenie I'an'l'omasz Dańczyszyn otworzył dyskusję w tym punkcie,

I{adny pan Łukasz Wozniczak zwrocił się z pytani e;m, czy wpłynęły jakicŚ wnioski w sPrawie

wykupu mieszkań, ze blokuje się budynki w/w pierzei ulic?

Zastępca Burmistrza Pan Ziemowit Borowczak odpowicdział, ,że były zapyIanla od

mieszkańcow zwłaszcza ląynek Iż, ale blokuje się przede wszystkim dlatego. ze nie chcą

pozbywac się mieszkań w obszarzc staromiejskim zabudowy chronionej. poniewaz nakładY

na reilonty jakie zostały poczynione clalece przekraczają ewentualnc PrzYclrodY ze sPrzedaŻY

tych rnicszi.ań. ponadto sprz,cdaż, micszkań w ccntrum tniasta nrogłabY sPowodowaĆ

tioszeczkę 7awłas.1cl,en " pir,"r,. lł,spólnoty mieszkaniowc Ilynku i llciszcrric tego l{Ynku.

dyktowanie warunkórł.. u nu ir-,t.r.rie wszystkich jcst aby rr' iasto ż,yłc> i z,właszcla w okresie

wakacy.inym podobało się przc,iezdnyrn.

z ewentualnym podięciem uqhwałv lv tei srlrawie.
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Nie było więcej chętnyclr do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzerrie Pan
Tomasz Dańczyszyn zamknął dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu
uchwały dot. zrniany uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących
własność Gminy Miasta Sanoka, z uwzględnieniem autopoprawki).

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zaslrzęż,ęń.

Za przyjęciem Uchwały Nr XLV/381/13 głosowało 18 l{adrrych. głosów przeciwnych nie
było, 1 Radny wstrzymał się od głosu.

Uchwala zostala podjęta.

Ad.l7.
Rozrlatrzenic wniosku Burmistrza Miasta Sanoka dot. zmiany uchwaly w sprawie
określenia ogóInych zasad udziclania bonifikat przv sprzedaży lokali mieszkalnych
stanowiacych zasób micszkaniowy Gminy Miasta Sanoka. z ewentualnym podieciem
uchlvały w tci sprawie.

Naczelnik Wydziałr-r Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta Kopacz
poinformowała, że celem projektu uchwały jest zmiana zasad w wysokości i zasad
przyznawania bonilikaty nabywcom konrunalnych lokali micszkalnych ptzy ich
bezprzetargowej sprzedazy. Od nowelizacji ustawy o gospodarce nicruchomości, które weszła
w zycie 7 stycznla2010 r. Rada Miasta ma kompetencje do wydania ogólnych przepisow na
po<lstawie ktorych Burmistrz moze udzielić bonifikaty. I{ada Miasta może podjąć uchwałę,
w ktorej w sposób zrożnicowany określi wysokość bonil'rkat tlzależniając je od
szczegołowych warunków dot. zbywanych nieruchomości. lJchwałą nr IXl7żl|1 z dn.
16,06.2011 r. w sprawie określenia ogolnych zasacl udzielania bonilrkat przy sprzedazy lokali
mieszkalnych stanowizlcych zasób mieszkaniow1, Gminy Miasta Sanoka. I{ada Miasta
ustaliła, ,że prz,y sprz,edaży w drodze bezprzelargowej nieruclrotności zbywanej .jako lokal
mieszkalny narzecz najemcy udziela się bonifikaty w wysokości clo 60%. Określenie do 600ń

było mało precyzyjnc l w zwląl.ktr z tym nie było możliwości roznicowania wysokości
przyznawanych bonifikat, osoby, ktore wystąpiły w tym okrcsie o sprzedaż mieszkań
dostawały 60% bonifikaty. W przedmiotowej uchwale wnosi się o zmianę dotyclrczasowyclr
zasad przyznawan|a bonifikat i jej wysokości i proponuje się aby uzależnl,c bonifikatę od
okresu najmu, czy|l:

1. bonifikata żOYo ceny lokalu, jezeli najem lokalu mieszkalnego. liczony do dnia
złożonego wniosku, trwa nieprzerwanie od 5 - 10 lat

2. bonifikata 3Ooń ceny lokalu, jeżell na.jem lokalu mieszkalnego, liczony do dnia
złożonego wniosku" trwa nieprzerwanie od 10 - 15 iat

3. bonillkata 40oń cen,x, lokalr:, jeżeli najem lokaiu mieszkalnego, liczony do dnia
złozonego wrliosku, trw-a nieprzerr.ł,anie od 15 20 lal

4. bonit-rkata 500ń ceny lokalu. 1eżeli na.jem lokalr,r nrieszkalnego, liczony do dnia
złozonego wniosku, trwa nieprzerwanie od 20 25lal,

5. boniljkata 600ń ceny lokalu. jezeli najem lokalu mieszkalncgo, liczony do dnia
złozonego wniosku. trwa powyzej 25 lat.

W przypadku ratalnej sprzedaży bonifikata pomniejszona zostanie o 25oń.
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I(omisja Finansowo Gospodarczapozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały
z uwzględnieniem wniosku o następującej treści: ,,W § 1 wykreśla się pkt. 1 a pozostałc
wykazu.ją cyfry od 1 do 8".

Komisja Infrastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały
z uw.zględnieniem wniosku o następującej treści: ,.W § 1 wykreśla się pkt. 1 a pozostałe
wykazującyfry od 1 do 8".

Prowadzący posiedzenie Pan 'I-omasz Dańczyszyn otworzył dyskr,rsję w tynr punkcic.

Nie było chętnych c1o zabrania głosu. w związku 7, cl.,ym prowadzący posiedzcnie zamkr-rął

dyskusję w tym punkcie i w picrwszej kole.iności pocidał pod głosowanie wniosek
o wykreślenie pkt. 1 w § 1.

Za wnioskiem głosowało l8 Radnych, głosólv przeciwnych nie było, 1 Radrry wstrzymał się
od głosu. Wniosek uzyskał akceptację Radnyclr.

Następnie prow,adząc5, posiedzcnie Pan 'lomasz Dańczyszyn odczytał projekt uclrwały dot.

zmiany uchwały w sprawie określęnia ogolnych zasad udzielania bonifikat przy sprzedaży
lokali mieszkainych stanowiących zasob mieszkanior.ł1, Gminy Miasta Sanoka,
z r-rwzględnieniem wniosku.

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń,

Za prz.yjęciern lJchwały Nr XL,Vl382l13 głosowało 19 l{adnych, l Raclny był przeciw.
głosow wstrzymu.jącyclr się nie było,

Uchwala zostala podigta.

W tym miejscu porządku obrad prowadzenie sesji objął Przewodniczący l{ady Miasta Pan.Ian
Oklejewicz,

Ad.l8.
Interpelacie.

Prowadzący posiedzenie Pan .Iarr Oklejewicz poinformował, ze do chwili obecnej nię
rvpłynęła żadna interpel acj a.

Ad.19.
wolne wnioski i zapytania.

Radna Pani Maria Oberc pclruszyła następu.iące kwcstic:
- Dot. przeprowadzcnia renrontu mostka na osiedlu Błor"lie.
- Dot, wyrzucania śnieci do potoka płowieckiego, ktoś powinielr to kontroiowac,
- Dot. zwiększenia patroli Strazy Miejskicl na osiedlu l]łonie. gdyz młodzież nadużywa
alkoholu i staje się bardzo agresywna.

Radrry Pan Andrzej Chrobak poruszył następu"jące sprawy:
- W imierriu mieszkańców, ktorzy dojeżdżają do cmentarza przy ul, I(onopnickiej oraz
działkowców zwrocił się z prośbąo załatanie dziur na ul. Ustronie.
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- W z,wiąz,ku z wieloma głclsami krytyki dot. garazu wielopoziomo\\,ego l{adny zwrocił się
z py,taniem. czy wydzie lonc miejsca parkingowe są zgodne z normami i czy planuje się
zmianę rł,ielkości nriejsc? Mieszkańcy narzekają równiez na w,jazd i wyjazd na parkingu,
gdzie wyrnieszczenic się dwoch samochodów. wjezdzającego i wyjezdzającego jest bardzo
trudne.
- Ilu mieszkańców złożyło deklaracje śmieciowe?

Radny Pan Roman Babiak w imieniu pracowników Stomilu i mieszkańcow Olchowiec
podziękował Komendantowi Policji za zrozumienie i podjęcie działań w celu częściowego
złagodzenia niedogodności jakie są na moście Olchorł,ieckim poprzez postarłienie
policjantów ruchu drogowe w godzinach szczytu, szczególnie po godzinie 1 5,

Radny Pan Piotr l,ewandowski poinfbrmował, żę 3 miesiące temu zgłaszał wniosek
o przesuniecie przejścia na ul. Lipiriskiego i otrzymał odpowiedz, ze sprawa zostałazgłos,zona
do Dróg Krajowych. jednak efektow nie widać żadnych. Następnie 2 miesiące temu zgłaszał
wniosek o znrianę podporządkowania części ul. Iłobotnicze.j z, uI. Kawczyńskiej i nie
otrzymał na to odpowieclzi. aczkolwiek wie od 3 tygodrri. zc Porł,iatowa Komis.ja Porządkr_r
i Bezpicczcństrł,a Publiczncgo wyraził na to zgodę. Ponadto miesiąc tcmu zgłaszał wniosek
o wykonanie rowu odwadniającego i r,rdroznienic przepusttt na ul, t.ipińskiego tuż za
cmentarzem i rownież nie otrzymał odpowiedzi, w z,.wiqzku z tym czy sprawa została
zgłoszona do Drog Krajowyclr.

Radna Pani Ilenryka T'ymoczko poinformowała, że na dzień 15.10.2013 r. przypada 5

rocznica ogłoszenia św. Zygrnr-rnta Gorazdowskiego palroncm miasta Sanoka i nalezałoby
w szczególny sposob uczcic tę rocznicę ) w zwlązku z czym odbędzie się msza święta
w Kościele Chrystusa Króla.

Radny Pan Maciej Drwięga zwrócił się z następującymi sprawami:
- Por-rowił wniosek o uporządkowania terenu na mie.jskiej działcę za nowym Orlikiem przy
Zespole Szkół Nr 2. przy ul. 'fopolowej od Strózowskiej na długości 50 m wszystko zarosło,
na pewno sątanr zmi.je,.iest to nicbezpieczne nrie.isce amłodzicŻ korzyslająca z Orlika boi się
tam wchodzi kiedy wypadnie im piłka.
- Ponorvił wniosek o poszerzenie choclnika na ul. Piłsudskiego.
- Zwrócił się z pytaniem. ccl ,z rea|i,zacją zobowiązań budzctowych rł, zakrcsie dotacji klubow
sportowl,ch? Do Radnego docierają infbrrnacjc. zc tniasto lrie przeznaczyło ż,adnych środkow
na dotacje do klubow sportowych,
Radny poinformował rowniez, że jeżelt clrodzi o sport to mają do czynienia z nową inicjatywa
,,Nowa era" , ktora ratuje piłkę nożną w Sanoku. w zwiEzkv z czym przydałaby się równiez
gest wspierający ze strony miasta, ze jest to inicjatywa dostrzegana, popierana i w miarę
mozliwości wspierana przez miasto.
- Dot. problemu wyjazdu z ul. Strózowskiej na ul. Lipińskiego, jest to kolejne skrzyzowanie
które wymaga interwencji Generalnej Dyrekcji Dróg Krajow,ych i Autostrad, zarówno jest
niebczpieczne skrzyzowanie jak i znajdujące się tam przejście dla pieszych.

Radny Pan Mariusz Chytła złożył wniosek o remont ul. Sniegowej, gdyz w tej chwill zapada
się asi-alt.

Radny Pan Macie.i BlLli porr,rszył kwestie dot. wywozu śmieci. Zaproponował aby powrócic
do możliwości zakr,rpu dodatkowego rvorka. gdyz są rózne przypadki zc tych śmieci jest

22



więcej. Ponadto wywoz śmieci jes1 co dwa tygodnie. a nicstety w punkcie odbioru odpadow,
jak mieszkaniec sam przywiezie to tych śmieci nie przyjrnr,rją.

Zastępca Burmistrza Pan Ziemowit Borowczak poinfbrmował, ze nic nie stoi naprzeszkodzie
aby dołączyć kolejny pojemrrik, wystarczy zmienić deklaracje i dodatkowych opłat za to nie
będzie. Śmieci wywozonc są co 2 tygodnie bo taki harmonogram został przyjęty.

Radny Pan Jan Biega odniosł się do artykułu znajdujące się na stronie internetowej esanok
dot. przetargu na ul. Kościuszki, Rymanowska i .Iagiellońska, który to przetarg został
uniewazniony. Z,akończona został rewitalizacja Placu Sw. Michała, końcówka r,rl. Gtzegorza
została zostawiona llcząc na to, że .iak będzie remontowana ul. Kościuszki zostanie to
dokończone, jednak w tej chwili są obawy kiedy zostanie to wyremontowane .

Radny Pan Zbigniew Daszyk odniosł się do kwestii parkingu wielopoziomowego.
Poinfbrmował^ że ostatnio jeclen z mieszkańców miał sytuację gdzic chcą wyjeclrać dołem
z parkingu został przęz poł godziny zablokowan,y przę7, śmieciarkę odbierająca śmieci
z hotelu i z urzędu. Przy nowej organizacji powinno się uwzglęcinić tą sytuację. aby
śmieciarki więcej nie blokowały wyjazdu.

Sekretarza Miasta Pan Waldernar Och odnosząc się do wypowiedzi Radnego Jana Biegi
poinformował, że przetarg został ogłoszony. wczoruj zapadała decyzja, gdyz niestety nie
znalazły się środki na dokończenie pierwszego przetargu. 13 sierpnia br. jest składanie ofert.
aczkolwiek nie mozna dać gwarancji czy przetaTg będzie rozstrzygnięty.

Radny Pan Łukasz Woźniczak zwrócił się z rrastępującymi pytaniami:
- Czy ulotki informacyjne dot. śmieci zostały już rozprowadzone i przekazane mieszkańcom?
- Czy zoslanie przedłuzone pozwolenie na oświetlenie na Alei Najświętszej Marii Panny?

Rądny Pan Wojcicch Pruchnicki zwrócił się z pytaniem dot. parkingu wielopoziomowego.
czy'na dachu gdzie jest ogródek będą ustawione ławeczki?

Radna Pani Teresa Lisowska zwróciła się z pytaniem odnośnic Placu św. Michała. kiedy
pojawi szczegołowa informac.ja na Plac u Sw. Michał dot. zarystiw muru?

Radny Pan Andrzej Chrobak zaproponował, żeby na Placu św. Michała umieścić infokiosk"
równięz z prezentacją trójwymiarową obiektu, który tam kiedyś stał, czyli Kościoła św.
Michała.

Zastępca Burmistrza Parr Ziemowit Borowczakudzięlił odpowiedzl na pytania Radnych.
Odnośnie terenu przy ul. Topolowej to nie ma na to pieniędzy, od czerwca obowiązuje
całkowity zakaz podejmowania nowych zobowiązań, nawet tyclr ktore były zaplanowane
w budżecie, w zwl,ęku z czym nie mozna zlectc dodatkowego koszenia.
Odnośnie parkingu wielopoziomowego to dzterżawca przygotowrrje projekt zmian aby
poprawić bezpieczeństwo łącznte z wjazdem. wyjazdem. Górną bramą będzie wjazd, dolną
bramą będzie wyjazd i równicż będzie lnozna pojechać w obie stlony z dolncj bramy,
Odnośnie przejścia dla pieszych rTa ul, I-ipińskiego to odbyła się wiz-ja lokalna i nadal jest
cisza. .Iest zaplanowany rcmont ul, Lipińskiego i być mozc po relrroncie zostanie to
przesunięte. Natomiast wspołpraca z l{ejonem Dróg w Lesku nie jest tak dobra jak być
powinna. każdy wniosek kierowany przez, Gmtnę Miasta Sanoka pozoslaje bez odzewu.
Ponadto skandalem jest to. ,że roz,począł się remont mostu na ul. Lipińskiego i nawet nie
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raczono powiadomić Gminę Miasta Sanoka, ze ktokolwiek w mieście zamyka część drogi i ze
będą korki. Tak samo jezeli chodzi o most Olchowiecki, nikt nie uzgadniał z miastem
organizacji ruchu, czy też rów na ul. Cmentarnej, gdzie rowy są wszędzie czyszczone tylko
nie w Sanoku. Skończyć się to moze wystosowaniem oficjalnej skargi przęz Gminę Miasta
Sanoka na dziaŁalność Rejonu Drog w Lesku.

Sekretarz Miasta Pan Waldemar Och udzielił odpowiedzi dot. umieszczenia infbrmacji na
Placu Sw. Michała. Poinformował, że przygotowywana jest z historykami sanockimi treść
napisu informacyjnego, zarówno dla osob sprawnych, jak i niepełnosprawnych, a więc
wjęzyku Braille'a. Jest równiez przygotowywana koncepcja odlewu w skali makiety
Kościoła śr.v. Michała. W zwięku z powyższym formy trójwymiarowej wizualizacji w tym
przypadku by,łyby dodatkowo zbędne.

Radny Pan Piotr Lewandowski poinformował, ze chodziło mu o przestrnięcie przejścia dla
pieszych na ul. Lipińskie go koło Przychodni o 100 m w kierunl<uZ,agorza.

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Zatorze Pan Franciszek Podulka poinformował. że na uI.

Płowieckiej przy kapliczce rosną cztery lipy, są to pomniki przyrody, i jedno z tych drzew już
nadaje się do wycięcia, więc nalezałoby to sprawdzić.

Ad.20.
zamkniecie obrad.

Przewodniczący Rady Pan Jan Oklejewicz zamkna! XLV zwyc,zaJną Sesję Rady Miasta
Sanoka,

protokołowała :
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Joanna Szylak

Sekretarz Ses.ji :
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ZbignieĘaszyk
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lłady M)łĄta:
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